
Jaarverslag Basketbalclub Oirschot 2021-2022 
 
Dit jaar bestond het bestuur uit voorzitter Pien Driessen, secretaris Ruben van der Schoot, 
penningmeester Yvonne de Wette - Link, algemeen bestuurslid Eric van Laarhoven en Lizette 
de Corte. 
 
De technische commissie bestond dit jaar uit Iris Wouters, Dorine Roefs, Roel Suntjens, 
Amadou Sarr en Roel van Straten.  
 
Het bestuur wil iedereen bedanken die zich heeft ingezet voor Basketbalclub Oirschot 
afgelopen seizoen. Speciaal de trainers, coaches en scheidsrechters die weer veel inzet 
hebben getoond tijdens dit toch nogal anders verlopen seizoen dan dat wij allemaal gehoopt 
hadden. 
 
Johan van de Loo heeft voor VSE1 de wedstrijden in de 1ste klasse gefloten. 
 
Natuurlijk willen we alle sponsoren niet vergeten. Certified Services, Haarsalon N, D18 
Advies, Profysic, Van de Meerendonk Makelaars, RH schuttingen, De Nodige Zorg, 2 REACT, 
Bosmans en Roefs, Andre van de Ven Architecten, FRIZ, Fittonia, Puntscherp, 
TargetEveryOne en Softmedia. Wij willen jullie van harte bedanken! 
 
Afgelopen jaar hebben we met 15 teams meegedaan aan de competitie. Helaas is ook dit 
jaar de competitie niet verlopen zoals wij gewend waren voor de coronaperiode. Veel 
teams gingen in het begin van het seizoen met veel plezier het veld op om zo weer te laten 
zien wat wij bij basketbalclub Oirschot het belangrijkste vinden: plezier maken en sportief 
bezig zijn. Maar na de verschillende maatregelen en gecancelde wedstrijden gedurende 
het seizoen, hebben we hoop op een nog beter seizoen volgend jaar! 
 
X10-1 en X10-2 trainde dit jaar samen. Zij werden getraind door Lizette de Corte, Maren de 
Laat, Pien Driessen, Paul de Groot, Thijmen van Zwijdregt en Evelien Hermeling. X10-1 werd 
gecoached door Saskia Oppen en Maren de Laat. De eerste helft van het seizoen zijn ze 2e 
geëindigd en na de winterstop deelde zij de eerste plaats met ELBC. X10-2 werd gecoached 
door Pien Driessen en Thijmen van Zwijndregt. Dit team werd gevormd na de winterstop en 
werd ook nog eens kampioen, gefeliciteerd! 
 
X12 – getraind door Dorine Roefs en Ymke Nijhuis. Coaching werd gedaan door Guido 
Jonkers. Eerste helft van de competitie terecht gekomen op een 3e plaats, na de winterstop 
terecht gekomen op een 4e plek. 
 
X14-1 – getraind en gecoacht door Pim Poos en Bert Jan Ouwerkerk. Voor de winterstop op 
een 2e plek geëindigd, na de winterstop op een 5e plek 
 
X14- 2 – getraind en gecoacht door Jeroen Gosselink en Jens van de Schoot. Een team dat 
wederom is gevormd na de winterstop en wat op een 5e plek is geëindigd 
 



V14 – getraind en gecoacht door Anouk Kolsters. Anouk werd geassisteerd bij de trainingen 
door Lizette de Corte. Winterkampioen geworden, na de winterstop op een 6e plek 
geëindigd. 
 
M16 – werd getraind en gecoacht door Kevin Roefs. Dit team heeft een topjaar gehad, in 
beide competities kampioen geworden, klasse! 
 
M18 – training en coaching werd beide verzorgd door Kevin Roefs en Gertjan Koolen. Voor 
de winterstop op een 5e plek terecht gekomen, na de winterstop een spannend seizoen 
gehad waarbij zij een 2e plek hebben kunnen bemachtigen. 
 
V18- 1 – trainingen werden verzorgd door Amadou Sarr. Coaching werd gedaan door 
Amadou Sarr. Eerste helft van het seizoen 2e geëindigd, na de winterstop op een 5e plek. 
 
V18-2 – getraind en gecoacht door Sophie van Lent en Sophie Wouters. Voor de winterstop 
een 4e plek kunnen bemachtigen, na de winterstop een 5e plek, met een mooie 
slotwedstrijd! 
 
M20 – Dorine Roefs verzorgde bij dit team de coaching en trainingen. Eerste helft van het 
seizoen een 4e plek, na de winterstop een 5e plek kunnen bemachtigen. 
 
M22 – getraind en gecoacht door Jordi Langenbach. Voor de winterstop met een 3e plek een 
goed seizoen gehad om na de winterstop kampioen te kunnen worden, een topresultaat! 
 
VSE-1 – trainingen en coaching werd bij dit team verzorgd door Cas van Brakel. Zij zijn dit 
jaar 3e geëindigd in de 1e klasse. Een topresultaat! 
 
VSE-2 – training werd verzorgd door Hans van de Wiel. Coaching werd gedaan door Hans van 
de Wiel. Zij zijn dit jaar door een aantal sterke wedstrijden aan het einde van het seizoen op 
de 7e plek terecht gekomen. 
 
MSE-1 – training en coaching werd gedaan door het team zelf. Halverwege het seizoen heeft 
Jordi Langenbach de trainingen op zich genomen en Iris Wouters is een aantal keren 
meegegaan als coach bij de wedstrijden. Zij zijn dit jaar 8e geëindigd. 
 
Ook hadden wij dit jaar weer een heren en vrouwen recreanten team.  
 
Dit jaar hebben we ook de eerste wedstrijdteams mogen zien spelen in de prachtige nieuwe 
clubtenues. Het doel is natuurlijk om in de toekomst ook weer genoeg sponsoren te vinden 
om uiteindelijk de hele club in deze nieuwe clubkleuren te laten spelen. 
 

Er is dit jaar ook weer druk vergaderd. Er zijn in totaal 6 bestuursvergaderingen geweest, 
veel van deze moesten helaas door corona online plaatsvinden. Helaas heeft één van de 
bestuursleden zijn taak als secretaris neergelegd. Het bestuur heeft ook versterking 
gekregen van Joost. 
 



Er hebben een tweetal bijeenkomsten plaatsgevonden met het bestuur, de TC, de visiecoach 
en de wedstrijdsecretaris/scheidsrechterscommisie. Deze bijeenkomsten zijn geleid door 
Corne Boot die vanuit de gemeente verenigingen ondersteunt. Doel was het herijken van het 
groeiplan waar enkele jaren geleden een start aan is gemaakt en welke randvoorwaarden 
moeten gecreëerd worden om onze visie ook te verwezenlijken in de praktijk. 
 
Onze visie: ‘Basketbal Club Oirschot wil een sportvereniging zijn die kinderen, jongeren en 
volwassenen kansen biedt om via basketbal zichzelf maximaal te ontplooien.  
We leiden spelers niet enkel sportief op, maar we brengen ook maatschappelijke waarden 
zoals verantwoordelijkheid, stiptheid, vastberadenheid, doorzettingsvermogen, sociaal 
gedrag, luisterbereidheid, openheid en vooral teamspirit, bij.  
Wij zijn geen club van sterspelers, maar een club die zijn sterkte haalt uit het spelen voor en 
met elkaar. Dit kan alleen maar omdat onze spelers gesteund worden door ouders, vrienden, 
bestuur, trainers, ...  
Wij streven er dan ook naar dat iedereen zich thuis voelt bij Basketbal Club Oirschot!’ 
 
Er liggen nog voldoende uitdagingen op ons te wachten, maar als meest urgente punt is naar 
voren gekomen om te werken aan een gemotiveerd en kundig scheidsrechterscorps. Er is 
een extra bijeenkomst geweest waarin een vertegenwoordiging van bestuur, TC, 
wedstrijdsecretariaat en scheidsrechterscommissie een plan van aanpak hebben gemaakt 
mbt de scheidsrechters.  


